
Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wlodawek

Wfocfawek O7.0L.2O22r.

Pon

drMarckWol*ow*l
Prezrdcnt Mlasa WMowek

l' serReTeRrer 1
I Pnewodniczqego Fady Mias$ |I wtoclawrk nll .,1

r,&7,!1.i91&_!&.I
lr

Szanowny Panie Prerydencie

W imienlu mieszkarlc6w Wloclawka zwracam sie z uprzejmQ pro6bq o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluibom komunalnym by zechciafy dokonad doralnego remontu
powstafych ubytk6w w jezdni na ulicy Reymonta na odclnku: od ulicy Swietego Antoniego

do ulicy Chmielna.
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